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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2 

5212 Dobrovo 

 
Številka: 900-20/2013 

Datum: 29.5.2013 

 

 

Z a p i  s  n i  k  

20. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 29.5.2013 ob 18.00 uri 

v sejni dvorani občine Brda 

 

 

Prisotni svetniki: Goran Simčič, Joško Zamar, Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Kostja Jelinčič, Rado Sirk, 

Ivan Markočič, Karlo Passoni, Ivan Peršolja, Oskar Kristančič, Boris Rožič, Milena Klavora, Jan 

Miklavc, Matjaž Četrtič, Klemen Bajt 

 

Opravičeno odsotni: Damjan Birtič 

 

Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Andrej Markočič, Mateja Mavrič, Beti Kumar, Dejan Rusjan, 

Ariana B. Suhadolnik, Domen Drufovka – predsednik Komisije za mladino 

 

Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  

 

Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Potrditev zapisnika 19. redne seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Poročilo Komisije za mladino pri Občini Brda  

5. Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 

Občine Brda za leto 2013 - skrajšani postopek  

6. Priznanja Občine Brda za leto 2013  

7. Pobude in vprašanja svetnikov 

8. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 19. redne seje  

9. Realizacija sklepov 19. redne seje 

 

Ad 1 

 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  

 

Ad 2 

 

Potrditev zapisnika 19. redne seje  

 

Ni pripomb. 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 19. redne seje. 

 

Ad 3 

 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED. 

 

Ad4 

 

Poročilo Komisije za mladino pri Občini Brda  
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Poroča predsednik Komisije za mladino, Domen Drufovka.  

 

Borisa Šfiligoja zanima kako ima Hum urejeno društvo, koliko članov ima, če imajo skupščine,... 

 

Domen Drufovka pove, da društvo obstaja, vendar ne daje prošnje za sredstva. Ima med 10 in 15 

članov. Deluje samo zato, da lahko deluje fitnes, drugače ne bi obstajalo, ker lahko samo društvo 

dobi honorar za delovanje, vaška skupnost pa to ne more. 

 

Boris Šfiligoj vpraša kako lahko društvo pridobiva denar od fitnesa, če ne deluje. 

 

Domen Drufovka pove, da deluje ravno zaradi fitnesa. 

 

Jan Miklavc pove, da v statutu piše, da se morajo sestajati in tudi koliko krat se morajo sestati.  

 

Goran Simčič pove, da ni nujno, da se srečujejo, odvisno od tega kaj piše v statutu. 

 

Jan Miklavc pove, da v zakonu piše, da morajo imeti srečanja, kjer se volijo različne zadeve. 

 

Milena Klavora vpraša kako se financira tisti fitnes. 

 

Domen Drufovka pove, da se fitnes financira s tem kar pokasirajo s članarinami. 

 

Boris Šfiligoj vpraša kdo plačuje nafto. 

 

Domen Drufovka pove, da vaška skupnost. 

 

Boris Šfiligoj pove, da so to potem proračunska, občinska sredstva. 

 

Domen Drufovka pove, da v večini primerov, ko imajo fitnes se ogrevanje sploh ne vklopi. Rabi se 

kadar se dogaja kaj v dvorani. Doda, da zaradi njega lahko tudi nadomestijo predsednika društva, 

vendar ni nobeden pripravljen prevzet stvar. Ne želi pa si, da bi to propadlo. 

 

Joško Zamar reče Borisu Šfiligoju naj direktno pove oziroma vpraša kar ga moti, ne pa tako 

ovinkariti. Če po njegovem mnenju stvari niso pravilno nastavljene jih je potrebno povedat in po 

potrebi rešit. 

 

Domen Drufovka doda, da je prišel na sejo kot predsednik Komisije za mladino, ne pa kot 

predsednik Društva Hum, zato prosi za vprašanja na to temo. 

 

Goran Simčič se z Domenom Drufovko strinja in pove, da če ima kdorkoli pomisleke nad Društvom 

Hum lahko člani tega društva kadarkoli skličejo sestanek in pregledajo delovanje. 

 

Oskar Kristančič doda, da v Brdih imamo mladino, ki verjetno v večini primerov nima 

ustanovljenega društva. 

 

Ariana B. Suhadolnik pove, da imamo v Brdih devet uradno registriranih društev. 

 

Oskar Kristančič vpraša, če občina prejema od vseh devet društev poročila. 

 

Andrej Markočič pove, da od tistih, ki se prijavijo na razpis sigurno. 

 

Domen Drufovka pove, da Komisija za mladino vsako leto pregleda poročila in na podlagi tega 

odloča o naslednji dodelitvi sredstev. 

 

Jan Miklavc vpraša, če so na Komisiji za mladino že kdaj debatirali o stanju mladih v Brdih, o 

problematiki povezani z drogami,... 

 

Domen Drufovka pove, da bolj površno, preko razpisov, prav konketno pa ne. 
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Joško Zamar doda, da ko je bil član Komisije za mladino je bil soorganizator okrogle mize o 

prepovedanih substancah, ki je potekala v Vinski kleti in je bila dobro obiskana. Pobuda je izhajala 

prav iz te komisije. 

 

župan doda, da je bilo pred kratkim predavanje na gradu Dobrovo, za katerega so bili pobudniki 

prav svetniki, vendar je bilo zelo slabo obiskano. Zato smatra, da ne smejo biti preveč kritični do 

Komisije za mladino. Čudovito pa je bilo kasneje na omizju Neodvisen.si ki je bilo v telovadnici na 

šoli. Meni, da zdaj gredo stvari v pravi smeri. Prosi, da Komisija za mladino poskuša zaznati 

problematiko tudi na drugih področjih ki se tičejo mladine in ne samo pri dodeljevanju sredstev. 

 

 

Ad5 

 

Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Brda 

za leto 2013 - skrajšani postopek 

 

Poroča Beti Kumar. 

 

Jan Miklavc pove, da se je študentsko delo povečalo za 120%. Ne želi da bi bilo to prekrivanje 

zaposlovanja na občini, ker tega ne bo podpiral. Druga stvar je dokapitalizacija Vinoteke in  

povečanje reprezentance, ki je že tako visoka v proračunu. Meni, da bi bilo potrebno nameniti več 

denarja za projekte in postavke kjer je mišljen  razvoj Brd in bi se lahko posledično pridobivalo 

delovna mesta, za mladino, itd. Prosi za pojasnilo, ker trenutni rebalans ne bo podprl. 

 

Beti Kumar pove, da občina omogoča delovno prakso skoraj čez celo leto, ne samo v poletnem 

času. 

 

Jan Miklavc pove, da sicer to podpira, vendar izračuna da to znaša cca. 1.000 eur na mesec in se 

mu zdi veliko, ker je študentsko delo nekvalitetno. 

 

Andrej Markočič pove, da to niso samo študenti, ampak tudi dijaki, ki opravljajo obvezno prakso. Se 

strinja, da bi to bil lahko en zaposlen, ki bi bil bolj kvaliteten, vendar občina poskuša čim več 

mladim omogočati delo za eno kratko obdobje, ki jim bo lahko pomagalo pridobivati izkušnje za 

nadaljno zaposlitev. V tem sklopu so tudi nagrade dijakom, ki opravljajo obvezno prakso. 

 

Župan pove, da dobimo tudi iz srednjih šol prošnje, naj omogočimo dijakom opravljanje obvezne 

prakse in občina želi mlade angažirati, da dobijo neke življenjske in delovne izkušnje.  

 

Andrej Markočič doda, da smo ena redkih občin, ki sprejema tudi ljudi, ki namesto da plačajo 

denarno kazen, opravljajo delo v splošno korist. Tudi s temi imamo dostikrat več problemov kot 

koristi, ampak tudi tu želi občina ljudem (Bricem), ki so v stiski pomagati. Lahko preverite koliko 

drugih občin to opravlja.  

 

Župan pove na temo Vinoteke, da smo bili nanjo vedno ponosni in zadovoljni, ko se je od 

ustanovitve sama pokrivala, trenutno pa na žalost sami opazimo kakšne so razmere v družbi, v 

Evropi, in kljub velikim angažiranjem je vpad prometa velik.  

 

Matjaž Četrtič kot Predsednik nadzornega sveta v Vinoteki pove, da je bil 6.5.2013 sprejet sklep na 

skupščini, da se Vinoteko dokapitalizira. Občina se je kot družbenik zavezala plačati njen delež. 

Vinoteka je delala 10 let z dobičkom, ki je vedno šel v rezerve, ni bil nikoli vplačan. Zadnja tri leta je 

delala z izgubo in to je potrebno zdaj pokrit. 

 

Jan Miklavc pove, da če ne gre je potrebno zadevo zapret, ker drugače gre javni denar v luknjo. 

 

Matjaž četrtič pove, da so bili ukrepi sprejeti do junija, kasneje se bo videlo. 

 

Župan doda, da je potrebno Vinoteko promovirati, da stvar steče. Vinoteka dobro promovira briško 

pokrajino in njene pridelke in kot vinorodno okolje si ne more predstavljati Brd brez Vinoteke. Kot 

primer pove, da ko so pred časom bili na strokovni ekskurziji v Italiji, v Piemontu, so jim tam povedali, 

da delovanje vinoteke vseskozi financirajo ustanovitelji. V tem primeru je pri nas na žalost isto. 
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Oskar Kristančič vpraša, če so vsi družbeniki pripravljeni vplačati svoj delež. 

 

Župan pove da vsi. 

 

Matjaž Četrtič pove, da ima občina 36% delež, ostalo pa so družbeniki. Sklep je bil sprejet z 81% 

večino, če se tega ne držijo, sledijo sankcije. 

 

Goran Simčič doda, da če dokapitalizacija pade, mora Vinoteka denar vrnit. 

 

Kar se tiče reprezentance, župan pove, da le - ta ne pomeni samo županu nekaj, ampak pomeni, 

da promoviramo Brda v najširšem smislu. Če menijo, da se temu lahko odrečemo se pač bomo, 

vendar se mu to ne zdi v redu. 

 

Andrej Markočič doda, da do povečanja lahko pride, ker imamo tudi nepredvidene zadeve, ki 

nastanejo sredi leta, kot npr. novo ime Tokaja, ki smo ga dali pod reprezentanco. 

 

Goran Simčič predlaga, da se napiše dodatno tabelo, kjer bo še bolj razvidno za kaj in koliko se 

točno  porabi. 

 

Joško Zamar se strinja z Goranovim predlogom, poleg tega doda, da se reprezentanca deloma 

vrača v Brda, deloma v gospodarstvo. Na seji bi se morali pogovarjati glede vsebinskih zadev, 

podajati predloge, nove ideje za izboljšati vso stvar. 

 

Boris Šfiligoj doda, da je bila sama reprezentanca (promocija) pred leti 150.000 Eur, trenutno je 

116.000 Eur zato meni, da se gibljemo v pravi smeri. Doda, da Vinoteka v Brdih mora bit, vendar če 

ne gre, je potrebno zamenjati kader. Komisija za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti je 

zahtevala poročilo od Vinoteke, vendar ga niso dobili. 

 

Beti Kumar pove, da bo tudi Nadzorni svet obravnaval delovanje Vinoteke. 

 

Borisa Rožiča moti, ker se je znižala postavka za vzdrževanje cest. Damo veliko na turizem, ampak 

kam bomo vozili turiste, če ne bo nič vzdrževano. Danes so bile poplave, ker vodotoki niso očiščeni. 

 

Župan pove, da to ni v pristojnosti občine, ampak države. 

 

Oskar Kristančič doda, da je kot predsednik Komisije za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti 

lahko delil samo 2.000 Eur. Oljkarji so imeli z njim razgovor in so mu rekli, da ne bodo dajali več 

prošnje. Gospodarstvo je v Brdih zanemarjeno. Kot planinec pove, da hodi veliko po Brdih in opaža 

koliko vinogradov je neobdelanih. Za trgovino damo 10.000 Eur, za drugo pa ne. Vinoteka ima že 

en del trgovine, zdaj bo še ena. Kdo bo lastnik trgovine.  

 

Župan pove, da promocija zajema tudi razvoj gospodarstva. Zadnjič je bil na seji prisoten direktor 

Vinske kleti Goriška Brda in je bilo vse v redu, zdaj pa izpostavljajo ta problem. Kdo je odkupovalec 

grozdja v Brdih. Zdaj pa govorite, da je zaradi vseh teh zadev odgovorna občina. Občina je šla v 

Avstrijo za tri dni na različne lokacije za promocijo praznika, da povabi ljudi na praznik in ne na 

občino. Občina Brda promovira celotna Brda. Kar se tiče oljkarjev pa doda, da je Občina Brda 

kupila torkljo in jim pomagala tudi v še marsičem drugem, npr. pri administrativnih zadevah. 

 

Boris Šfiligoj pove, da je bil v občini Barban, kjer imajo 50.000 prenočitev, v Brdih jih imamo cca. 

17.000, občina je podobna naši, ampak imajo samo eno zaposleno na turističnem oddelku. Najprej 

TIC nato ZTKMŠ. Vse je bilo mišljeno, da se bo samo financiralo. Denar je potrebno zaslužit. Tic bi 

lahko enega človeka plačal samo z izkupičkom pri raznih promocijah. 

 

Ariana B. Suhadolnik pove, da bodo v trgovini prodajali vse kar se v Brdih proizvaja in izdeluje, vse 

na enem mestu. Trgovina se ne dela zaradi ZTKMŠ-ja, ampak zaradi ljudi. Če menite, da naša 

destinacija trgovine ne potrebuje, lahko gremo tudi korak nazaj. 

 

Jan Miklavc vpraša kdo bo delal v trgovini. 

 

Ariana B. Suhadolnik pove, da zaposlene na TIC-u.  Svet zavoda je z vsem tem seznanjen. Za 

Barban doda, je potrebno poznati tudi ozadje, ne samo številke. Pove, da v Barbanu tržijo prazne 
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nenastanjene objekte, ki jih prodajajo preko dveh nemških agencij, ki delajože preko 30 let na tem, 

vendar so šele v zadnjih letih začeli generirati goste in imajo take pogodbe, da lastniki oddajo sobo 

za 10 Eur na noč. Malo opremljeno, brez urejenega okoliša,… kje v Brdih se bo danes dobilo 

ponudnika, ki bo pripravljen oddati sobo za to ceno.  Če bi v Brdih oddajali za to ceno, bi imeli v 2 

letih 120.000 nočitev. To so popolnoma neprimerljive zgodbe. Brda imajo popolnoma druge 

predispozicije za razvoj butičnega turizma. Treba je delati na kakovosti in cene lahko še dvign it, saj 

če bodo gostje zadovoljni, bodo pripravljeni tudi plačati. S tem kar je ZTKMŠ lani zaslužil je uspel 

pokriti stroške zaposlenih, ostalo pa se porabi za projekte. 

 

Boris Rožič pove, da so na Komisiji za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti sprejeli pobudo, 

da bi se naredilo kmečki muzej v Brdih. S pobiranjem vstopnin bi lahko veliko zaslužili. 

 

Ariana B. Suhadolnik pove, da je v seznamu projektov, ki jih ZTKMŠ želi realizirati v naslednjih tudi 

etnološki muzej, vendar se za to iščejo evropska sredstva in ob prvi priložnosti se bodo prijavili na 

razpis. 

 

Milena Klavora vpraša koliko dobi ZTKMŠ od občine. 

 

Ariana B. Suhadolnik pove da 170.000 Eur. 

 

Milena Klavora pove, da je potrebno pogledati malo tudi druge institucije v drugih občinah, ki z 

bistveno manj prebivalcev in manjšo površino, kakšni deleži se namenjajo za delovanje in koliko 

zaposlenih imajo. Vse se dobi na AJPESU. 

 

Matjaž Četrtič pove, da je bila na gradu otvoritev zbirke o rebuli v sklopu projekta Rebula skozi čas. 

 

Na glasovanje je bil dan in sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme z 11 glasovi osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2013. 

Občinski svet Občine Brda sprejme z 12 glasovi predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2013. 

 

Ad6 

 

Priznanja Občine Brda za leto 2013 

 

Poročata najprej Andrej Markočič, nato še predsednik Odbora za priznanja, Ivan Markočič. 

 

Boris Šfiligoj prosi, če se lahko pogovarjajo glede nesprejetja predloga v zvezi z Zorkom Simčičem in 

prosi za pojasnilo Odbora za priznanja, zakaj ni bil izbran. 

 

Milena Klavora pove, da je Odbor za priznanja izhajal iz tistega kar piše v razpisu in pravilniku in po 

teh točkah ne zadošča kriterijem za podelitev tega priznanja oz. naziva častnega občana. 

 

Boris Šfiligoj vpraša, če se da naredit izjemo in se o tem pogovarjat. Ta oseba je prejela Prešernovo 

nagrado in je vezana na Brda. 

 

Milena Klavora pove, da vsa priznanja, ki jih je dobil, vsa njegova dela ter njegov doprinos, vse je v 

redu. Prešernovo nagrado je dobil, ker je nekaj naredil, vendar če gremo med Brice o njem nihče 

nič ne ve. Razpisne pogoje moramo spoštovat, če mislite da bi delali izjeme, pa meni, da se je 

potrebno prej zmeniti in razpisne pogoje spremeniti. Kot častnega občana osebno vidi nekoga, ki 

je nekaj doprinesel v Brda. Če se smatra, da tak pravilnik ni več ustrezen, je potrebno it v 

spremembo le tega. To se ji zdi edina pravilna opcija. 

 

Boris Šfiligoj doda, da občinski svet ima možnost dati tej osebi priznanje. 

 

Klemen Bajt pove, da če se že gre v glasovanje bi rad vsaj po alinejah videl, kaj je ta gospod 

naredil za Brda. 

 

Goran Simčič reče, da ima vsak svetnik pravico podati predlog za glasovanje. 
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Milena Klavora prebere kaj predvidevajo razpisni pogoji za častnega občana, in sicer: »Naziv 

častnega občana Občine Brda se podeli osebi, ki je s svojim življenjskim delom trajno povezana z 

občino Brda in je prispevala k napredku in razvoju občine ali njenemu ugledu v širšem okolju. Naziv 

se podeli največ eni osebi na leto.« V tem sklopu ga Odbor za priznanja ni zaznal. 

 

Župan doda, da se je vedno upoštevalo odločitev komisij in jo bo tudi tokrat podprl. Odkrito pove, 

da je tega gospoda osebno videl samo enkrat, izvedel je, da je literar, umetnik in prijeten 

sogovornik, ampak to je tudi vse.  

 

Andrej Markočič pove, da se je pač komisija tako odločila. Če bomo zdaj šli preko vseh komisij 

potem poderemo ves sistem. 

 

Goran Simčič po pravilniku poda na glasovanje predlog, da se glasuje tudi o podelitvi naziva   

častnega občana občine Brda. 

 

Na glasovanje je bil dan in sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme z 12 pozitivnimi glasovi Sklep, da se glasuje tudi o podelitvi 

naziva častnega občana občine Brda. 

 

Goran Simčič poda na glasovanje sklep, da se za častnega občana imenuje g. Zorka Simčiča. 

 

Na glasovanje je bil dan SKLEP  

Predsedujoči ugotovi, da je za podelitev naziva častnega občana g. Zorku Simčiču, ZA glasovalo 7 

svetnikov. V sled temu Občinski svet Občine Brda naziva častnega občana g. Zorku Simčiču ne 

podeli. 

 

Goran Simčič poda na glasovanje predlog za podelitev nagrade Izidorju Simčiču. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda podeli nagrado Izidorju Simčiču, Dolnje Cerovo 28, Kojsko. 
 

 

Ad7 

 

Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Pisno podane pobude in vprašanja svetnikov 

 

Ivan Peršolja 

 

Od krajanov Šmartnega je prejel pobudo za namestitev obvestilne table na avtobusni postaji z 

urnikom avtobusov. 

Ker smatra, da bi bila to dobra informacija tudi za turiste (predvsem pohodnike in tudi tiste, ki želijo 

sproščeno degustirati vino), predlaga namestitev enotno oblikovanih tabel za celotna Brda z urniki 

avtobusov in telefonskimi številkami privatnih prevoznikov iz Brd ter taksistov. 

 

Boris Rožič 

 

V Brdih imamo Pihalni orkester Goriška Brda in številne mlade glasbenike. Ti se izobražujejo 

(usposabljajo) v : 

1. Zasebni šoli g. Kokošarja (Pro Musica d.o.o.) ali 

2. Godbeniški šoli Pihalnega orkestra Brda (Kulturno društvo Pihalni orkester Brda) ali 

3. Glasbeni šoli v Novi Gorici 

 

Občina Brda sofinancira delovanje prvih dveh šol. Občina je tudi soustanovitelj Glasbene šole v 

NG. Brici – starši mladih glasbenikov sofinancirajo izobraževanje v vseh treh šolah. Njihov delež 

sofinanciranja je pri vsaki šoli različen. 

 

Na tej osnovi pričakuje, da občinska uprava Občine Brda naredi zelo natančno finančno analizo 

stroškov tako Občine Brda in kot tudi staršev mladih glasbenikov ter slednjo predstavi Občinskemu 

svetu. 
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Sam menim, da bo analiza pokazala, da bi bilo najbolj racionalno, da se na Dobrovem odpre 

podružnico ene izmed glasbenih šol (Nova Gorica ali Ajdovščina) ter s tem znatno zniža stroške 

povezanim z glasbenim šolstvom, tako za Občino Brda kot za občane naše občine. 

 

Priporoča, da Občinska uprava pri izdelavi zgoraj zahtevane finančne analize upošteva tudi 

prevoze mladih glasbenikov v glasbeno  šolo v NG, stroške izpitov za mlade glasbenike iz 

godbeniške šole ter tudi (ne)priznavanje izbirnega predmeta v osnovni šoli in vse druge zadeve, ki 

so s tem povezane. 

  

Rado Sirk 

 

1. Pobuda - na stavbi bivšega mejnega prehoda Plešivo odstraniti ali zamenjati javno 

razsvetljavo, ki kazi izgled. 

2. Vprašanje - kanalizacija Medana 

- Ali je predviden priklop na kanalizacijo petih stanovanjskih objektov od Gradnikove 

domačije proti Medani? V kolikor niso predvidene prosimo za pojasnilo. 

- KS Medana je po razgrnitvi treh predlogov različic kanalizacije in posvetovanju z vaščani 

sprejela sklep, s katerim je bila potrjena soglasno sprejeta varianta s postavitvijo čistilne 

naprave v dolini med Medano in Fojano, kar bi omogočalo tudi naknaden priklop cevi 

gospodinjstev Plešivega, Fojane in Barbane kar bi posledično pomenilo tudi racionalizacijo 

stroškov. Projekt ni bil realiziran in je bila čistilne naprava zgrajena na drugi lokaciji tik pod 

Medano. Realizirana rešitev, ki je drugačna od predloga KS Medana pomeni, zaradi 

potrebe po prečrpavanju, bistveno višje stroške. Kdo je spremembo odobril? Ali je bila v 

postopku udeležena tudi KS Medana? Kolikšen je dodaten strošek za posamezno 

gospodinjstvo? 

 

Ustno podane pobude in vprašanja svetnikov  

 

Jan Miklavc 

 

1. V odgovoru na podano pobudo je začutil malo užaljenosti in smatra da ni dobil odgovor na 

kar je vprašal. Člana komisije je namreč zanimalo, če občina lahko poda en pregled, na 

podlagi katerega bi bilo razvidno kakšno je stanje sodelovanj s tujimi občinami. V odgovoru 

so bile omenjene tudi terme, zato ga zanima kakšno je stanje term. Ali se bo v tem mandatu 

kaj premaknilo ali bodo tudi v tem mandatu ostale neizpolnjene obljube. 

 

Andrej Markočič poudari, da nikakor ni bilo užaljenosti. Meni, da so vse komisije ustanovljene zato 

da pomagajo občinski upravi, ker se le – ta ne spozna na vsa področja (npr. kmetijsko) in rabi 

podporo. Vse račune in vse zadeve, ki jih imamo so vedno na razpolago, kadarkoli. Imamo 

komisije, da nam pomagajo, ne samo izpostavljat probleme, ampak jih tudi reševat. Nekih 

konkretnih analiz glede tega pa trenutno občina nima. 

 

Župan na temo term pove, da na začetku so bile težave s prostorskimi akti, kasneje pa s pridobitvijo 

investitorjev. Dela se na tem vseskozi. Smo v kontaktu s termami Ptuj, ki nam bodo pomagale pri 

strokovnem pristopu in upravljanju, vse pa se ne zgodi v kratkem roku. Kot primer poda grad 

Vipolže, na katerega se je čakalo kar 18 let. 

 

Andrej Markočič doda, da se išče primerne investitorje tudi v tujini ter poziva svetnike, da če imajo 

kakšen kontakt je dobrodošel. 

 

Boris Šfiligoj doda, da Brda nujno potrebujejo javni bazen, ne samo za turiste, tudi za občane. 

 

Romana Velišček 

 

1. Če hočemo zadržati turiste v Brdih za več kot dva dni je v Brdih potreben bazen. Ker se dela 

na kvaliteti, so tudi visoke cene kapacitet, ampak upa, da to ne izključuje možnost kampov 

v Brdih. 

 

Andrej Markočič pove, da je bila enkrat ta pobuda že podana. Skozi prostorski plan se je definiralo 

določena območja tudi za kampe. Cilj je da v to investirajo privatniki, v Neblem takoj čez mejo 
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imajo to že urejeno, vendar ni zaživelo. 

 

 

 

Boris Šfiligoj 

 

1. 11.5.2013 je bila na Dobrovem zabava do šestih zjutraj, kasneje pa v Strelišču. Dobrovo je 

spalno naselje, so stanovalci, taki dogodki odganjajo turizem. Zanima ga kdo je dal 

dovoljenje do šestih zjutraj. 

 

Andrej Markočič pove, da so organizatorji najeli prostore v Vinski kleti. Dovoljenje je dala občina, 

ampak do šestih zjutraj sigurno ne. Kar se je dogajalo po Dobrovem kasneje, predstavlja kršenje 

javnega reda in miru kar pa je v domeni policije. V teh primerih smo vedno v dilemi, ker prej je bilo 

govora okoli mladine, da nimajo kam it, po drugi strani pa ko naredijo eno zabavo, je spet narobe. 

V Šmartnem so imeli ta vikend dogodek, ki je trajal do treh zjutraj in smo spet dobili veliko pripomb. 

Čeprav je bilo to na čisto drugem nivoju. Nekaj je potrebno tudi mladini dovolit, sigurno se pa 

morajo držati predpisane ure. 

 

Milena Klavora se strinja da morajo spoštovati dovoljenja, doda, da to ni edina prireditev. Ko so 

poroke in razne zabave v gradu je tudi glasno, vendar se nobeden ne pritoži. Tudi za Praznik češenj 

bo hrup na Dobrovem, ve da je javna prireditev, vendar ne celo noč. 

 

2. Košnja – cestarji ne pokosijo povsod, posebno v vasi ne. Predlaga, da mora nekdo očistiti 

tudi ročno za traktorjem. Določene točke sploh niso pokošene. Predlaga, da občina pošlje 

občanom dopis oz. sprejme odlok, da morajo do 15. maja ob cesti pokositi, če to ne storijo 

bodo to službe naredile, vendar za plačilo. Avtobusi, ki prihajajo v Brda se jezijo, ker ni 

pokošeno. 

 

Andrej Markočič pove, da kar se tiče lokalnih cest je zadolžen Simčič, ki pokosi v redu. Kar se tiče 

regionalnih cest, pa ni v pristojnosti Občine Brda, urgirajo kolikor lahko. 

 

3. Oljke silijo vedno bolj na cesto in je nevarno. Predlaga, da se pogleda v občinske akte, če  

odlok glede tega že obstaja, naj se izvaja, drugače naj se na svetu to sprejme. 

 

Župan pove, da bomo od 1.7.2013 imeli skupaj z Mestno občino Nova Gorica inšpektorja, ki bo imel 

določene kompetence, tudi za to problematiko. 

 

4. Postavitev kipa Nehruja – zanima ga financiranje, dovoljenje spomeniškega varstva in 

splošno mnenje ljudi. 

 

Andrej Markočič pove, da imamo ljudje različna mnenja na različnih področjih. Ne glede na to 

doda, da smo imeli v Brdih predsednico spodnjega doma, dva veleposlanika in cel zbor, vendar so 

bili na tem dogodku prisotni samo trije svetniki. Polnili smo z občinsko upravo, da je izpadlo vsaj 

toliko resno. Čeprav se z določenimi stvarmi ne strinjamo, meni, da je to dolžnost vseh, da smo na 

takih dogodkih prisotni. 

 

Ivan Peršolja 

 

1. Danes je na cestiščih zaradi trenutnega stanja (veliko deževja, poplave), šuder po cestah. 

Je nevarno, potrebno bi bilo vsaj primerno označiti s kakšnim znakom. 

2. Odlagališče – zbirni center na Zalem Bregu. Pripeljali so par kamionov zemlje, vendar na rob 

odtoka vode. Če se tam zamaši bo plaz. 

3. Poudari, da je lahko dodatni prihodek (poleg turistične takse) za ZTKMŠ in TIC to, da če  

zrihtajo nekomu gosta (prenočišče ali kosilo), morajo pokasirati 10%, saj se to prakticira že v 

večini turističnih krajih. 

 

Oskar Kristančič 

 

1. Oljke so posajene tik ob cestah. Komisija za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti 

predlaga, da se obvesti predsednike VS in KS naj lastnike o tem obvestijo naj to primerno 

uredijo, drugače se bo pokosilo. 
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2. Od odcepa za Ceglo (kapelice) do bivšega mejnega prehoda Plešivo je bil 48 krat 

popravljen vodovod.  Cevi so salonitne, vodovod je potrebno sanirati.  

3. Na mejnem prehodu Plešivo so že pred letom in pol  rezali asfalt, parkirišče je vse prerito, 

je tudi ena velika luknja, potrebno je sanirati. 

 

Kostja Jelinčič 

 

1. Kakšna je situacija s pločnikom v Podsabotinu, če ne bo urejena celotna trasa upa da vsaj 

delno in  kako je s pločnikom na Humu.  

2. V kakšni fazi je Zdravstveni dom na Dobrovem ter s tem povezano tudi splošna ambulanta v 

Kojskem (koncesija), predlaga tudi razpravo na naslednji seji. 

 

Karlo Passoni 

 

1. Kaj je s planiranim krožiščem v Gonjačah, ureditvijo pločnika proti Kojskemu in nevarnega 

ovinka pri hiši št. 3. 

2. V soboto je bil turnir v balinanju v Vipolžah in ni bilo nobenega z občine. 

 

Župan pove, da je bil v soboto zjutraj v Beljaku, kasneje je imel tisti popoldan 5 porok v Brdih.  

 

Rado Sirk pove, da je bil kot predsednik Komisije za šport prisoten na dogodku in podelil nagrade. 

 

Župan doda, da lahko tudi predsednik Komisije za šport pozdravi v imenu Občine Brda. 

 

Ad8 

 

Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 19. redne seje 

 

Boris Šfiligoj pove, da je sabotinska cesta v slabem stanju, ker je bila slabo narejena in ne zaradi 

pretežkega prometa. Popokano je bilo takoj ko so jo uredili. Odvodnjavanje je bilo tudi 

dogovorjeno, vendar se ni zgodilo in zdaj voda rije vsepovsod. 

 

 

Ad9 

 

Realizacija sklepov 19. redne seje  

 

Ni pripomb. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.53 uri.  

 

 

   Zapisnikarka                   Predsedujoči                   Direktor občinske uprave  

 Mateja Mavrič                  Goran Simčič                                    Andrej Markočič 


